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PROTOKÓŁ 

LI SESJI RADY DZIELNICY V KROWODRZA  

w dniu 28 sierpnia 2018 r. 

Kadencji 2014-2018 

I. Otwarcie sesji. 

LI sesja Rady Dzielnicy V Krowodrza odbyła się w dniu 28 sierpnia 2018 r. w godz. 18.05 – 

19.25 w siedzibie Dzielnicy V, ul. Kazimierza Wielkiego 112/2. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

Zygmunt Wierzbicki przywitał 11 członków Rady, obecnych w chwili rozpoczęcia obrad 

(Lista obecności – zał. nr 1 nin. protokołu), stwierdzając kworum do podejmowania uchwał, 

i otworzył obrady LI sesji Rady. 

W części sesji uczestniczył dyrektor VII Liceum Ogólnokształcącego Pan Wojciech Zagóry 

(Lista gości - zał. nr 2). 

Na sesję przybyła kolejna osoba, obecnych 12 członków Rady. 

Prowadzący p. Zygmunt Wierzbicki odczytał projekt porządku obrad (zał. nr 3):  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z L sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza.  

4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego – zgodnie z wnioskiem Wydziału Architektury i Urbanistyki UMK – 

pismo nr AU-02-8.6730.2.1443.2011.UDU.EUL (projekt uchwały Zarządu). 

5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę 

Dzielnic” w roku 2019 (projekt uchwały Zarządu).  

6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii wniosku dotyczącego usunięcia znaku 

„strefa zamieszkania” w ul. Kawiory (projekt uchwały Zarządu). 

7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii zmiany oznakowania w ul. Kawiory 

(projekt uchwały Zarządu). 

8. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na 

rok 2018 (projekt uchwały Zarządu). 

9. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany realizatora w zadania Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2019 (projekt uchwały Zarządu). 



10. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie likwidacji nielegalnego parkingu w parku 

Młynówka Królewska (projekt Grupy Radnych). 

11. Oświadczenia. Komunikaty. 

12. Zakończenie sesji.    

Głos zabrał p. Piotr Klimowicz zwracając się z wnioskiem o uzupełnienie projektu 

porządku obrad o punkt: Sprawozdanie Zarządu. 

 

Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki poinformował, że sprawozdanie zostanie 

przedstawione w pkt.: Oświadczenia. Komunikaty. 

 

Prowadzący poddał wniosek pod głosowanie, który w wyniku głosowanie nie został przyjęty 

głosami: za - 2; przeciw - 10 głosów; w obecności 12 członków Rady.  
 

Ad.2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
 

Przedstawiony projekt porządku obrad przyjęto: za 12 głosów; w obecności 12 członków Rady. 
 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z L sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

  Wobec braku uwag do protokołu z L sesji Przewodniczący stwierdził jego przyjęcie.  
 

Ad.4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego – zgodnie z wnioskiem Wydziału Architektury i Urbanistyki UMK – pismo nr 

AU-02-8.6730.2.1443.2011.UDU.EUL (projekt uchwały Zarządu). 
 

Na sesję przybył kolejny Radny, obecnych 13 członków Rady. 

Projekt uchwały przedstawiła członek Zarządu p. Anna Pojałowska, informując, że 

w omawianym projekcie uwzględnione zostały wnioski mieszkańców. 
 

Głos zabrał p. Wojciech Zagórny, który zwrócił się z prośbą o pozytywne zaopiniowanie 

wniosku w sprawie zagospodarowania przez szkołę terenu, o który występuje również 

Akademia Górniczo-Hutnicza z planami jego zabudowy wysokimi obiektami. Planowana przez 

AGH inwestycja pozbawi szkołę odpowiedniego dojazdu i dojścia do przystanków 

komunikacji miejskiej. Zagospodarowanie terenu niską zielenią oraz urządzeniami służyć 

będzie uczniom (skocznia, bieżnia) i mieszkańcom oraz jest formą obrony przed działaniami 

AGH, która wykupiła już sąsiednie tereny. Pan dyrektor złożył podziękowania Radzie za 

dotychczasowe wsparcie finansowe w zakresie urządzenia zieleni oraz prowadzenia wymiany 

uczniów – utrzymania kontaktów ze szkołą we Lwowie. 
 

Głos zabrali: p. Anna Pojałowska, p. Piotr Klimowicz, p. Marcin Grega p. Janusz 

Michałowski, p. Wojciech Zagóry, p. Zygmunt Wierzbicki, p. Agnieszka Wantuch. 
 

Na sesję przybył kolejny Radny, obecnych 14 członków Rady. 
 

Pan Wojciech Zagórny złożył deklarację, że teren ten nie zostanie ogrodzony. 

 

Projekt uchwały wraz z poprawką przyjęto: za – 12 głosów, przeciw – 1 głos, 1 osoba nie 

bierze udziału w głosowaniu, w obecności 14 członków Rady.  
 



Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie opinii warunków 

zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego – zgodnie z wnioskiem Wydziału Architektury i 

Urbanistyki UMK – pismo nr AU-02-8.6730.2.1443.2011.UDU.EUL – LI/396/2018 - uchwała 

nr LI/396/2018 (zał. nr 4). 

 

Pan Wojciech Zagórny podziękował za podjęcie uchwały oraz wyjaśnił sprawę  

przeprowadzonej wycinki drzew i zobowiązaniu się szkoły do nasadzeń 6 szt. nowych.  

Następnie opuści sesję Rady.  
 

 

Ad.5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę 

Dzielnic” w roku 2019 (projekt uchwały Zarządu).  
 

Projekt uchwały oraz autopoprawkę dotyczącą uzupełnienia treści załącznika uchwały 

(zał. nr 5) przedstawił Przewodniczący Rady p. Zygmunt Wierzbicki. 
 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką został przyjęty: za – jednogłośnie, w obecności 14 

członków Rady. 
 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie podziału środków 

finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2019 - uchwała nr LI/397/2018 (zał. nr 6). 
 

Ad.6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii wniosku dotyczącego usunięcia znaku 

„strefa zamieszkania” w ul. Kawiory (projekt uchwały Zarządu). 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Zygmunt Wierzbicki. 

Głos zabrali: p. Janusz Michałowski, p. Zygmunt Wierzbicki, p. Agnieszka Wantuch, 

p. Piotr Klimowicz. 
 

Projekt uchwały został przyjęty: za – 12, przy 1 głosie wstrzymującym, w obecności 13 

członków Rady. 
 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie opinii wniosku 

dotyczącego usunięcia znaku „strefa zamieszkania” w ul. Kawiory - uchwała nr LI/398/2018 

(zał. nr 7). 
 

Ad.7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii zmiany oznakowania w ul. Kawiory 

(projekt uchwały Zarządu). 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Zygmunt Wierzbicki. 

Głos zabrali: p. Janusz Michałowski, p. Zygmunt Wierzbicki. 

Projekt uchwały został przyjęty: za – jednogłośnie, w obecności 14 członków Rady. 
 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie opinii zmiany 

oznakowania w ul. Kawiory - uchwała nr LI/399/2018 (zał. nr 8). 
 

Ad.8. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na 

rok 2018 (projekt uchwały Zarządu). 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Zygmunt Wierzbicki. 



Projekt uchwały został przyjęty: za – jednogłośnie, w obecności 14 członków Rady. 
 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie opinii zmiany 

oznakowania w ul. Kawiory - uchwała nr LI/399/2018 (zał. nr 9). 

 

Ad.9. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany realizatora w zadania Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2019 (projekt uchwały  Zarządu). 
 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką dotyczącą zmiany tytułu, dopisania w paragrafie 

1.kolejnego zadania oraz uzupełnienia treści uzasadnienia, przedstawił 

Przewodniczący Rady p. Zygmunt Wierzbicki. 
 

Projekt uchwały został przyjęty: za – jednogłośnie, w obecności 14 członków Rady. 
 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie zmiany w zadaniach 

Rady Dzielnicy V Krowodrza na 2019 - uchwała nr LI/401/2018 (zał. nr 10). 
 

Ad.10. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie likwidacji nielegalnego parkingu w parku 

Młynówka Królewska (projekt Grupy Radnych). 
 

Projekt uchwały w imieniu projektodawców przedstawił p. Piotr Klimowicz. 

Głos zabrali: p. Marcin Grega, p. Piotr Klimowicz,  p. Zygmunt Wierzbicki, p. Anna 

Pojałowska. 
 

Projekt uchwały został przyjęty: za – 8 głosów, przy 6 głosach wstrzymujących się, w obecności 

14 członków Rady. 
 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie likwidacji nielegalnego 

parkingu w parku Młynówka Królewska - uchwała nr LI/402/2018 (zał. nr 11). 
 

Ad. 11.Oświadczenia. Komunikaty. 

1. Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z prac Zarządu: 

-  spotkania w Zarządzie Zieleni Miejskiej (ws. realizacji zadań Dzielnicy); 

w Zarządzie Inwestycji Miejskich (zmiana przeznaczenia trenu przy ul. Prądnickiej, 

planowane kolejne spotkanie z udziałem przedstawicieli Polskich Kolei 

Państwowych), 

- wizje mieszkaniowe oraz podjęte uchwały w sprawie przedłużenia umów najmu, 

- spotkanie w sprawie zagospodarowania Placu Inwalidów 

- konsultacje ws. zagospodarowania terenu zielonego – po interwencji Zarządu  będą 

urządzenia do ćwiczeń zamiast hamaków. 
 

2. Pan Adam Michaluk zwrócił się o podjęcie interwencji ws. budynku Szkoły 

Podstawowej nr 36; głos zabrał przewodniczący, informując, że pisma zostały 

wystosowane, a odpowiedzi zostaną przekazane zainteresowanym. 
 

3. Pani Małgorzata Kozień przypomniała o braku remontu alejki przy ul. Gzymsików; 

głos zabrali: p. Zygmunt Wierzbicki, p. Marcin Grega .  
 

4. Pan Paweł Klimowicz prosi o przesłanie scanu wszystkich pism w sprawie budynku 

Szkoły |Podstawowej nr 36. 
 



5. Przewodniczący odniósł się do sprawy wykupu działek przy ul. Łokietka, ul. 

Składowej oraz ul.Oboźnej. 
 

6. Pani Agnieszka Wantuch wypowiedziała  się na temat  Protokołu z odbioru Parku 

Krakowskiego – braku zdemontowanych nowych koszy oraz zachowania 

dzierżawcy budynku wobec grupy dzieci w czasie burzy. 
  

Ad.12. Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, prowadzący obrady Przewodniczący Rady zamknął 

obrady LI sesji Rady Dzielnicy V o godz. 19.25. 

                  Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

 

                 Zygmunt Wierzbicki 
 

Protokołowała: 

Małgorzata Ambrozik 


